
3 NOTES INFORMATIVES

Juan Albert
L’Ajuntament ha aprovat ja algunes 
actes del plenari, però degut a la 
gran quantitat d’informació, sobre-
tot de festes d’agost, que apareix en 
aquest Tossal Gros, les anirem pu-
blicant en propers números del nos-
tre periòdic. Ahí va la de la sessió 
ordinària de març.

“ACTA DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA CELEBRADA PER 
L’AJUNTAMENT PLE EN PRIMERA CONVOCATÒRIA, EL 
DIA 31 DE MARÇ DE 2008.

ASSISTENTS:
SR. ALCALDE-PRESIDENT:
D. JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 
SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:
D. GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
D. JUAN JOSÉ SALES SALES
SRA. ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
D. HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ
GRUP POPULAR:
D. MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ 
SRA. CRISTINA ORIENT JULIÁN
D. JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN
D. ANDRÉS SALES MUÑOZ
SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
D. JOSÉ JUAN POZO RIVAS 

Reunits  els senyors que es diu al marge, que suposen la totalitat  del  
Ple,  a fi de celebrar  sessió  ordinària  i pública, de la que se’ls ha 
notificat  en  legal forma l’orde del dia.  En el Saló de Sessions d’este 
Ajuntament, en primera convocatòria,  sota  la  presidència   del  Sr. 
Alcalde, D. JACOBO LUIS SALVADOR SERRET, a les vint-i-una 
hores i trenta minuts s’obri la Sessió per a tractar del següent:

ORDRE  DEL  DIA
1r.- APROVACIÓ D’ACTES DE  SESSIONS DE DATA 29-11-2007 
I 12-12-2007.-  Preguntats els presents si aproven les actes de data  
29-11-2007 i 12-12-2007, es comprova que en la convocatòria  hi ha 
una errata, ha de ser 29-11-2007  i no 27-11-2007.

El portaveu del Grup Popular Sr. Zaragozà Muñoz diu que parlarà pri-
mer, però ha de parlar en primer lloc el grup que porta les propostes, 
i així ho diu l’informe del secretari. Deuria ser l’equip de govern, el 
grup JNP qui parlés en primer lloc.

El Sr. alcalde diu que l’acta l’aporta el Sr. secretari per a aprovar-la 
entre tots.

El portaveu del grup popular Sr. Zaragozà Muñoz diu que aproven la 
de vint-i-nou de novembre, però que en el punt que parla de certifi-
cacions d’obra en cap moment van dir que cobrara  diners l’empresa 
Construcciones Juan Araque S.L.

El Sr. Alcalde diu que és un aclariment del Sr. Viol a una cosa que va 
llegir la Sra. Cristina Orient en un altre ple.
El portaveu del grup JNP Sr. Viol Zaragozà diu que es va reflectir allò 
que Cristina va dir, i era una pregunta al Secretari.

La Sra. Cristina Orient diu que la pregunta és que si era cert que es va 
pagar allò que ella va dir.
El Sr. Viol diu que això és el que ell va preguntar.
El Sr. Viol Zaragozà diu que el seu grup porten un sèrie de modifica-
cions, i que abans d’entrar al detall de les actes, voldria instar al Sr. 
Miguel Zaragozà que es torne a llegir el ROF i que veurà que no es el 

mateix la votació que la discussió, o quan es promou debat, que pareix 
reincident en este aspecte.

El Sr. Zaragozà diu que ho tornarà a fer.

A continuació el Sr. Viol Zaragozà llig les modificacions que conside-
ren oportunes a les actes esmentades, consistents en aclariments, co-
rreccions ortogràfiques i sintàctiques i algunes omissions de paràgrafs 
que consideren necessàries perquè es comprenga bé el que es va dir.  

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que es llegeixen frases puntuals de les ac-
tes  no més per a desprestigiar al Partit Popular, que les correccions li 
pareixen bé, però que es farà repetitiu, i que es fa ús de les actes per a 
fer una proclama política abans de començar l’ordre del dia del ple, la 
qual cosa li pareix lamentable. Que el millor que es podria fer és que el 
Sr. Viol s’assegués amb el secretari quan es redacte l’acta i s’evitaria 
perdre mitja hora del ple de  l’Ajuntament. El Sr. Alcalde diu que d’ara 
endavant es diran les modificacions i s’aprovaran o no, si és que vol 
això el Sr. Zaragozà, que les llegeixen per veure si el Grup Popular 
està d’acord i pareix que això no els agrada.

El Sr. Viol Zaragozà diu que no fan això per desprestigiar al Grup 
Popular, que ja es desprestigien els mateixos, i que simplement és per 
clarificar, que no volen injuriar a ningú, que ell per la seva part, i si el 
secretari vol, no té cap inconvenient en fer-lo així, que fins ara no ha 
segut possible, ja que les actes las fa el secretari.

Es vote i per unanimitat s’aproven les actes de  vint-i-nou de novem-
bre i de dotze de desembre de dos mil set, amb les correccions que 
s’han llegit.

2n- ADJUDICACIÓ DE LA GESTIÓ INDIRECTA DE LA UNI-
TAT D’EXECUCIÓ 03-UE-R.-  El portaveu del grup JNP Sr. Viol 
Zaragozà diu que ja fa temps que va l’assumpte d’adjudicar la gestió 
indirecta de la unitat d’execució 03-UE-R, i que seguint el que marque 
la llei i en base als informes dels tècnics i del secretari-interventor 
ara cal fer l’adjudicació a l’empresa que va presentar una alternativa 
tècnica al respecte.

Per secretaria s’adona al ple que només hi ha una empresa que ha 
presentat proposta, però que el ROGTU exigeix que almenys obtinga 
cinquanta punts sobre cent, i que la valoració de la proposta, segons 
els informes dels tècnics és de cinquanta-cinc punts.

En virtut del que estableix l’article 137 de la Llei Urbanística Valen-
ciana i article 319 del ROGTU  en la tramitació de la licitació  per a la 
Gestió Indirecta del PAI de la unitat d’execució esmentada, se sotmet 
a la consideració del Ple l’Adjudicació de la Gestió Indirecta de la 
Unitat d’Execució 03-UE-R, una vegada valorades pels serveis muni-
cipals les proposicions juridicoeconòmiques presentades.

Vist que només s’ha presentat una proposició per l’empresa LASE 
CLISMAN S.L. que va ser qualificada com favorable. 

Vist que s’han emès els informes tècnics que regula la normativa ci-
tada. 

Vist que en aquests informes es conté una proposta de valoració de la 
proposta jurídic econòmica de cinquanta-cinc punts sobre un màxim 
de cent, amb la qual cosa supera el mínim exigit en la base particular 
dècim tercera .

Es proposa al Ple:
1/ L’Adjudicació de la Gestió Indirecta de la Unitat d’Execució 
03-UE-R a l’empresa LASE CLISMAN S.L. amb les següents con-
dicions :
1. La documentació presentada no es troba visada pel col·legi profes-
sional corresponent, independentment del seu visat electrònic una 


